
Technische vragen
Van : Mieke Kars
Datum vraag : 18 januari 2020
Onderwerp : Erfpachtconstructie irt Goudasfalt
Raadsadviseur.   : Jacoline Holdijk 

Datum antwoord :

Vragen:
Woensdag 15 januari 2020 is het Ambitiedocument Goudasfalt verkend in de 
Goudse gemeenteraad. Tijdens deze vergadering was het niet mogelijk om 
vragen te stellen over de vermelde erfpachtconstructie in het raadsvoorstel.

De gemeente Gouda is voornemens een erfpachtconstructie met Goudasfalt af 
te sluiten. Bij het vaststellen van de nota grondbeleid heeft het college 
aangegeven terughoudend om te gaan met nieuwe erfpachtconstructies.

- Kunt u de raad inhoudelijk informeren over de voorgenomen 
erfpachtconstructie Goudasfalt?

Antwoorden:


